
Protokoll frå årsmøte for 2023 i Volda småbåtlag - 14. februar 2024 
Frammøtte: 22 medlemar med stemmerett. 

 

Sakliste: 

1. Opning, godkjenning, val av møteleiar og referent 

2. Årsmelding 2023 

3. Rekneskap 2023 

4. Fastsetjing av hamneavgift 

5. Innkomne saker 

6. Budsjett 2024 

7. Val 

 

1. Opning, godkjenning, val av møteleiar og referent 

Godkjenning av innkalling:  

Innkallinga vart godkjent. 

 

Frode Opsvik vedteken møteleiar. 

Tor Vegard Søvik vedteken referent. 

 

Arne Ullaland og Jonny Sollid kontrollerer protokoll. 

 

2. Årsmelding 2023 

Årsmelding vart gått igjennom av møteleiar. 

Vedtak: Årsmøtet tek årsmeldinga for 2023 til vitande. 

  

Kommentarar i samband med saka: 

- Kommentar til at ein bør følgje hamnereglar. Kva gjer ein med skader som følgje av at reglane 

ikkje blir følgde? 

- Får båteigar beskjed om brudd på regler? Styreleiar får ofte beskjed, men det er ikkje fastsett 

nokon regel om reaksjon.  

Advarsel er naturlig på dette, dersom dette ikkje blir følgt opp kan ein blant anna bli fråteken 

medlemskap. Dette er nedfelt i vedtektene. 

Det manglar strekkavlastarar på fleire båtar. Dette bør ein sjå over og få på plass. 

- Styret vil følgje opp dette og sjå om ein kan gje tydelegare beskjedar ved brot på vedtektene. 

 

3. Rekneskap 2023 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner den reviderte årsrekneskapen for 2023. 

  

Kommentarar i samband med saka: 

- Spørsmål om investering i nytt utstyr; kva er nedskrivingstida på slikt utstyr? 

Møteleiar informerer at dette er 20 år. 

- Vart nytt utstyr 2023 lånefinansiert? Nei, det er ikkje teke opp lån på dette. 

Lånet som står att er frå investering på rundt 2 mill av brygger/utriggarar i Rotsethamna. 

 

- Spørsmål rundt kostnadar for rekneskapssystem og rekneskapshuset. 



Møteleiar viser utgiftene til dette i rekneskapen, som er om lag kr 19 000. Kostnader er kutta i 

forhold til tidlegare år.  Vi får det så billig som er mulig pr no. Styreleiar har gått ei runde for å 

få ned prisane. 

 

- Spørsmål rundt investeringar i vente, og nedbetaling av lån: 

Budsjettet for 2024 viser at vi bruker alle tilgjengelege midlar til å investere i nytt utstyr i 

Rotsethamna. Men etter at den investeringa er gjort vil Styret foreslå å starte på nedbetaling 

av lånet dersom det ikkje er andre nødvendige kostnadar som må prioriterast. 

 

- Spørsmål om det er nødvendig med revidert rekneskap. 

Revisjon er dugnadsarbeid som er utført av Leif Inge Skare. 

 

4. Fastsetjing av hamneavgift etc. 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner forslaget om uendra hamneavgift. 

 

5. Innkomne saker 

Vedtak:  Årsmøtet vedtek at verdien av båtplassane aukar tilsvarande innbetalt breiddedel av 

hamneavgifta frå og med 2024. 

 

6. Budsjett 2024 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner budsjettet for 2024. 

 

Kommentarar i samband med saka: 

- Korrigere sats på breiddemeter til kr 17 500,- i budsjett. 

- Ønske om slipp i Volda. Forslag om å gå i dialog med Leidulv Langvatn. 

Slipp finnast i Høydalen, Straumshamn og Lauvstad. 

- Føler Styreleiar seg trygg på likviditeten etter investeringane i 2024? Ja. Det er lite overskot, 

men om det knip om kan ein auke lånet for ei kort periode. 

 

- Merkbart med konkurranse om utleigeplassar i hamna? Volda kommune si gjestebrygge er 

godt besøkt. 

- Frå sommaren 2023 har vi lagt til rette for at gjester kan betale via GoMarina-appen. Det gjer 

gjestebryggene våre synlege (i appen), og det genererer fleire besøk. GoMarina er spesielt 

gunstig for utanlandske gjestar som ikkje bruker Vipps. 

 

7. Val 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner valnemnda si innstilling for 2024. 

 

 

 

Referent: Tor Vegard Søvik 

 

 

Kontroll av protokoll: ________________________  ________________________ 

   Arne Ullaland    Jonny Sollid 

 


